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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 5. zasedání AS FSv, které se konalo dne 28. 5. 

2014

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  
prof. Konvalinka, prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. 

Šenberger, prof. Hájek, doc. Čiháková, Ing. Vlasák  

 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a zejména pana rektora a 

členy vedení fakulty, všechny seznámil s programem zasedání.  

 

Program: 
 

1. Kontrola zápisu 

2. Vystoupení pana rektora prof. Konvalinky 

3. Doporučení reakreditace bc a mgr studijního programu A+S ke schválení 

VR (prof. Máca) 

4. Schválení úprav studijních předpisů doktorského studia (prof. Hájek) 

5. Schválení Zprávy o hospodaření fakulty za rok 2013 (Ing. Vlasák) 

6. Schválení úprav Organizačního řádu FSv (Ing. Pazderka)   

7. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek.  

 
Bod 2.  Vystoupení pana rektora prof. Konvalinky 
 

Pan rektor promluvil k senátorům, shrnul začátky svého působení ve funkci. 

Vyzdvihl, jak dobře je vnímáno jméno ČVUT mimo univerzitní prostředí. Byly 

provedeny změny ve fungování rektorátu, důraz bude nyní silně kladen na 

úpravy kampusu (FSv již s nimi začala). Pan rektor se od ledna věnoval projektům 

ČIRK a UCEEB. ČIRK bude financován ze státního rozpočtu. Výstavba na 

Vítězném náměstí je dalším problémem, který pan rektor nyní řeší. Senátoři byli 

informováni o průběhu jednání s rektorem VŠCHT a o ambiciózních vizích, jak 

bude nová výstavba dejvického kampusu řešena. Mezi priority ČVUT patří 

podpora mladých výzkumníků. Pan rektor zmínil i projekt ministerstva na vytvoření 

meziuniverzitního centra.  

V diskuzi byla probírána majetkoprávní problematika pozemků ČVUT, možnost 

ponechání rektorátu v Zikově ulici, spolupráce ČVUT, VŠCHT a Prahy 6 při 

zvelebování dejvického kampusu, náhrada provozu uzavřené technické menzy, 

postup při výhledové realizaci nové výstavby, systém pro zveřejňování 

závěrečných prací, stav SÚZu (který se výrazně zlepšil), strategie přijímání 

studentů, rekonstrukce budovy B.  

 

 

 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 3.  Doporučení reakreditace bc a mgr studijního programu A+S ke 

schválení VR (prof. Máca) 
 

Pan proděkan Máca uvedl návrh reakreditace. 

Hlasování: pro 26| proti 0| zdržel se 1 (z přítomných 27 senátorů). 

 
Bod 4.  Schválení úprav studijních předpisů doktorského studia (prof. Hájek) 
 

Pan proděkan Hájek shrnul předkládané úpravy studijních předpisů doktorského 

studia: garantovanou úroveň znalosti českého jazyka uchazečů ze zahraničí. 

Hlasování: pro 27| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 27 senátorů). 

 
Bod 5.  Schválení Zprávy o hospodaření fakulty za rok 2013 (Ing. Vlasák) 
 

Pan tajemník stručně uvedl zprávu o hospodaření, celkově rok 2013 zhodnotil 

kladně. Uvítal doporučení ekonomické komise pro příští rok. 

Prof. Pospíšil shrnul průběh jednání ekonomické komise. Ekonomická komise 

doporučila AS FSv zprávu schválit. Doc. Cajthaml upozornil na nízký stav 

stipendijního fondu. Pan tajemník přislíbil otevření otázky navýšení stipendijního 

fondu. Pan proděkan Máca zdůraznil, že hodně záleží na tom, jak AS schválí 

rozpočet, ze kterého se stanovuje částka X. Stipendijní fond je dlouhodobě 

stabilizován.  

Hlasování: pro 27| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 27 senátorů). 

 

Bod 6.  Schválení úprav Organizačního řádu FSv (Ing. Pazderka)  
  

Ing. Pazderka sumarizoval poslední změny organizačního řádu. Legislativní komise 

doporučila návrh úprav AS FSv ke schválení. 

Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 27 senátorů). 

 

Bod 7.  Různé 
 

Doc. Cajthaml informoval o změně harmonogramu akademického roku s fixním 

začátkem akademického roku k datu 1. 10. a pevnou délkou semestru 19 týdnů. 

Každá z fakult si stanoví, jak bude těchto 19 týdnů rozloženo. O změně budou 

probíhat ještě diskuze na senátu ČVUT. I členové AS FSv diskutovali o 

harmonogramu, začátku a délce školního roku.  

 

Doc. Košatka položil dotaz na stav přípravy studentské ankety. Ing. Fencl 

informoval, že jednání o realizaci budou v brzké době opět pokračovat.  

 

Doc. Vébr se ptal na stav přípravy rekonstrukce budovy B. Katedry zaslaly 

připomínky, na které zatím nebyla žádná odezva. Paní děkanka potvrdila, že 

připomínky kateder byly zapracovány do studie, ale protože není jasná výše 

finanční podpory projektu, bude projekt ještě měněn.  

 

Ing. Fencl vznesl dotaz na výběrová řízení v minitendrech. Pan tajemník potvrdil, 

že průběh minitendrů je dle zákona o veřejných zakázkách. Uvažuje se o 

dynamickém nákupním systému na FSv, který je ovšem složitější než současné 

minitendry. 

 

Pan proděkan Máca sdělil AS, že se zapsalo cca o 200 studentů méně než loni, 

což se projeví ve financování. Pozitivně vyzdvihl akci Malta a její organizaci. Paní 

děkanka doplnila informace k poklesu demografické křivky a zdůraznila nízkou 
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poptávku po čerstvých absolventech ve stavebnictví, což situaci počtu 

uchazečů ještě zhoršuje. Doc. Cajthaml komentoval snižování počtu bodů 

z matematiky. Paní děkanka na to reagovala a připomenula fakt, že změny 

v kvalitativní úrovni studentů jsou dlouhodobě pozorovatelné v horizontech 

desetiletí. Pokud bude studentů i nadále ubývat, ani fakulta stavební se nevyhne 

personálním změnám.  

 

Doc. Bubeník upozornil na chyby rekonstruovaných poslucháren v budově C. 

V současně rekonstruovaných posluchárnách severní strany budou nedostatky 

jižních poslucháren odstraněny. Doc. Bubeník požádal o náhled do 

dokumentace nyní realizovaných poslucháren.  

 

Technická komise bude na svém nejbližším zasedání projednávat provozovatele 

bufetu. 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 29. 10. ve velké zasedací místnosti 

B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 

 


